
Zápisnica z Konferencie Slovenského futsalu 

01.06.2013, Dohňany 

Program Konferencie SF: 

1) Otvorenie, privítanie a úvodné oboznámenie konferencie s účasťou delegátov na 
konferencii  

2) Predloženie a schválenie programu rokovania konferencie 
3) Predloženie a schválenie zmien rokovacieho a volebného poriadku a Stanov SF 
4) Predloženie a schválenie pracovných komisií konferencie 
5) Správa o plnení uznesenia z poslednej konferencie  
6) Správa o činnosti SF a VV SF za obdobie od poslednej konferencie SF  
7) Správa o hospodárení SF za obdobie od poslednej konferencie SF  
8) Správa revíznej komisie SF za obdobie od poslednej konferencie SF 
9) Návrh rozpočtu na nasledujúce obdobie 
10) Predloženie kandidátnej listiny na predsedu SF, členov VV SF a predsedu RK SF 
11) Diskusia 
12) Správa mandátovej komisie  
13) Voľby predsedu SF, členov VV SF a predsedu RK SF 
14) Predloženie návrhu na uznesenie a schválenie uznesenia z konferencie 
15) Záverečný príhovor 
16) Ukončenie konferencie 

 
 

Ad 1.) Otvorenie, privítanie a úvodné oboznámenie konferencie s účasťou delegátov na 
konferencii  
 
Konferenciu SF otvoril predseda SF Juraj Totka, privítal prítomných delegátov, hostí – 
menovite Petra Sepšiho, člena VV SFZ pre organizačno-legislatívne otázky a Milana 
Lešického, člena VV SFZ. Odovzdal slovo predsedajúcemu Konferencie SF Dušanovi 
Dobšovičovi.  
 
Ad 2.) Predloženie a schválenie programu rokovania konferencie 
 
Predsedajúci Konferencie p. Dobšovič predniesol delegátom na schválenie program 
Konferencie SF, v ktorom navrhol zaradiť bod 4. pred bod 3. Delegáti následne jednomyseľne 
schválili program Konferencie  SF, aj s navrhovanou úpravou.  
 
Ad 4.) Predloženie a schválenie pracovných komisií konferencie 
 
Predsedajúci Konferencie SF p. Dobšovič predniesol návrh na ustanovenie Mandátovej, 
Volebnej a Návrhovej komisie, aj s personálnym obsadením komisií, tak ako boli navrhovaní - 
predseda Mandátovej komisie Andor Martin, člen Walter Polatsek, predseda Volebnej 
komisie Marcel Kubinec, členovia Stanislav Holáň, Ján Ploštica, Juraj Ruža, predseda 
Návrhovej komisie Gál Marián, člen Tatiana Mizerová. Prítomní delegáti jednomyseľne 
schválili pracovné komisie Konferencie SF. Následne predseda Mandátovej komisie Andor 
Martin predniesol správu mandátovej komisie, kde konštatoval, že z pozvaných 40 delegátov 



s právom hlasovať je prítomných 26 delegátov, čo je 65 %, a skonštatoval, že Konferencia SF 
je uznášaniaschopná. Ostatné pracovné komisie začali svoju činnosť počas Konferencie SF. 

 
Ad 3.) Predloženie a schválenie zmien rokovacieho a volebného poriadku a Stanov SF 
 
Predsedajúci Konferencie SF predstavil návrh novelizácie Rokovacieho poriadku, ktorý spolu 
s návrhom novelizácie Volebného poriadku a návrhom nových Stanov SF mali delegáti 
vopred k dispozícií. Novelizovaný Rokovací poriadok bol konferenciou schválený bez 
pripomienok. Následne predsedajúci predstavil novelizáciu Volebného poriadku, ktorý oproti 
predošlému mal niektoré zmeny, a to hlavne v článku 3 a bode 4, kde sa volili dvaja členovia 
VV SF, ak bol zvolený predseda SF. V prípade, že kandidátna listina pre voľby predsedu SF 
neobsahujú žiadneho kandidáta na predsedu SF , alebo vo voľbách predseda SF zvolený 
nebude, predsedu SF zvolí novozložený VV SF za prítomnosti členov RK SF na svojom 
zasadnutí konanom v prestávke rokovania KSF nariadenej predsedajúcim KSF ihneď po 
vyhlásení výsledkov volieb predsedu RK SF podľa bodu 10 tohto článku Volebného poriadku.  
Po predstavení zmien bol aj novelizovaný Volebný poriadok jednomyseľne schválený. 
 
Pred prerokovávaním Stanov SF, ktoré boli vopred predložené delegátom Konferencie SF, 
ešte vystúpil so svojou prezentáciou a spracovaním svojej predstavy Stanov SF delegát za 
Bratislavský región Ladislav Križan. Po jeho prezentácii predsedajúci dal hlasovať, či budú 
delegáti podrobne prerokovávať Stanovy predložené VV SF a diskutované so SFZ, alebo 
Stanovy prezentované p. Križanom. Výsledok hlasovania – za Stanovy prezentované pánom 
Križanom boli 2 delegáti, 1 sa zdržal hlasovania a proti bolo 23 delegátov. Pri hlasovaní 
o prerokovávaní Stanov predkladaných VV SF bolo za 24 delegátov, 1 sa zdržal a 1 bol proti. 
Na základe hlasovania delegátov konferencie boli ďalej podrobne prerokovávané Stanovy 
predložené VV SF. Po tomto hlasovaní sa p. Križan ospravedlnil delegátom Konferencie  SF 
a opustil rokovaciu miestnosť. Následne predniesol predseda mandátovej komisie správu 
o uznášaniaschopnosti Konferencie SF a konštatoval, že z pozvaných  40 delegátov s právom 
hlasovať zostalo prítomných 25, čo je 62,5 %, a Konferencia SF je aj naďalej 
uznášaniaschopná. 
 
Následne sa v tomto bode prítomní delegáti Konferencie SF venovali podrobne jednotlivým 
častiam nových Stanov SF a po dlhej konštruktívnej diskusii, pripomienkach a úpravách 
znenia niektorých častí Stanov SF, boli počtom 25 delegátov, čo je 62,5 %, schválené.  Taktiež 
delegáti jednomyseľne potvrdili prijatie Slovenského futsalu za riadneho člena SFZ. Po 
rokovaní bola pre delegátov vyhlásená prestávka na obed. 
 
Ad 5.) Správa o plnení uznesenia z poslednej konferencie 
 
Správu o plnení uznesení z ostatnej Konferencie z 28.2.2009 predniesol predseda SF p. Totka, 
ktorý konštatoval riadne splnenie všetkých uznesení. Úplné znenie tejto správy je prílohou č. 
1 k tejto zápisnici. 
 
Ad 6.) Správa o činnosti SF a VV SF za obdobie od poslednej konferencie SF  
 
Predseda SF p. Totka predniesol aj Správu o činnosti SF a VV SF za ostatné obdobie od 
Konferencie SF konanej 28.2.2009 v Žiline, v ktorej informoval delegátov o zasadnutiach 
Výkonného výboru, prerokovávaných otázkach a plnení uznesení z jednotlivých zasadnutí, 



o účasti členov na zasadnutiach VV SF a niektorých významných podujatiach počas 
uplynulého obdobia v Slovenskom futsale. Venoval sa nielen informáciám zo zasadania VV 
SF, ale aj otázkam organizácie domácich súťaží, reprezentácii a jej dôstojnom postavení 
v európskom futsale, o budovaní reprezentácií v mládežníckych kategóriách a o niektorých 
podujatiach, ktoré urobili dobré meno slovenskému futsalu v zahraničí. Veľmi vysoko bol 
hodnotený medzinárodný turnaj Visegrad 4 NationsFutsal CUP 2012 vo futsale, ktorý sa uskutočnil 
za významnej pomoci marketingového partnera Optimus Agency v dňoch 27. až 30.septembra 2012 

v Púchove.  Úplné znenie tejto  správy je prílohou č. 2 k tejto zápisnici. 
 
Ad 7.) Správa o hospodárení SF za obdobie od poslednej konferencie SF  
 
Správu o hospodárení SF za obdobie od poslednej Konferencie SF predniesol p. Totka. Na 
základe účtovných výkazov organizácie prezentoval príjmy, výdavky, majetok a záväzky SF 
k jednotlivým závierkovým dňom od poslednej Konferencie - k 31.7.2009, k 31.7.2010, k 
31.7.2011, k 31.7.2012, ako aj údaje priebežnej závierky k 31.12.2012. Úplné znenie tejto  
správy je prílohou č. 3 k tejto zápisnici. 
 
Ad 8.) Správa revíznej komisie SF za obdobie od poslednej konferencie SF 
 
Nakoľko sa na zasadnutí Konferencie SF nezúčastnil predseda Revíznej komisie, správu 
Revíznej komisie predniesol člen VV SF p. Ján Baltazarovič, v ktorej zhodnotila Revízna 
komisia činnosť VV SF od ostatnej Konferencie SF, vyhodnotila plnenie uznesení, účasť 
jednotlivých členov VV SF a vykonala kontrolu účtovných dokladov. Skonštatovala, že až na 
drobné nedostatky formálneho charakteru pri vyplňovaní cestovných príkazov je  
účtovníctvo vedené riadne a v súlade s platným právnym stavom SR. Do budúcnosti uložila 
SF správne a dôsledné vyplňovanie cestovných príkazov vo všetkých predtlačených 
kolónkach týchto dokladov. Úplné znenie tejto správy je prílohou č. 4 k tejto zápisnici. 
 
Ad 9.) Návrh rozpočtu na nasledujúce obdobie 
 
Juraj Totka prezentoval Návrh rozpočtu na nadhcádzajúce obdobie tak, ako bol predložený 
a schválený VV SF, ktorý vychádza z prijatých koncepcií rozvoja futsalu a zahrňuje v sebe 
požiadavky SF predložené na MŠVVaŠ SR a na SFZ. Úplné znenie tejto správy je prílohou č. 5 
k tejto zápisnici. 
 
Ad 10.) Predloženie kandidátnej listiny na predsedu SF, členov VV SF a predsedu RK SF 
 
Predsedajúci Konferencie p. Dobšovič predstavil kandidátne listiny na predsedu SF, členov 

VV  SF a predsedu RK SF.  Na Kandidátnej listine na predsedu SF bol len 1 kandidát p. Totka 

Juraj. Zoznam na Kandidátnej listine na člena VV SF bol predložený v počte 12 osôb, pričom 

následne z tejto kandidátnej listiny vypadli kandidáti, ktorí budú členmi VV SF ako 

zástupcovia regiónov, a to za Bratislavský región Hanzel Jozef, za Západoslovenský región  

Směřička Martin, za Stredoslovenský región Berec Lukáš a Východoslovenský región Andor 

Martin. Belavý Mário sa následne vzdal svojej kandidatúry. Takže na Kandidátnej listine za 

člena VV SF zostalo celkovo 7 kandidátov. Na Kandidátnej listine na post predsedu Revíznej 

komisie bolo predložených celkový počet 4 kandidáti, v súlade so Stanovami a Volebným 

poriadkom za každý región 1 kandidát.  



Ad 11.) Diskusia 
 
V rámci diskusie vystúpil Marián Gál s otázkou , či sa neplánuje založenie spoločnej 

medzinárodnej ligy a následnej medzinárodnej spolupráce medzi rozhodcami – komisiami 

rozhodcov a možnosti využívať aj zahraničných rozhodcov pre potreby kľúčových stretnutí 

Slovenskej extraligy a pod. Na túto otázku odpovedal a vysvetlil predseda SF p. Totka.  

Dalibor Franko z Prievidze mal otázku ako je to s dvojitým členstvom – hráč futsalu a futbalu. 

Na otázku postupne odpovedali p. Sepeši a Lešický a taktiež sa dotkol otázky trénerov – 

podpora futsalu, musí sa zmeniť trochu pohľad na futsal v očiach trénerov – môže byť pre 

nich spolupráca s futsalom užitočná. Taktiež druhá časť otázky p. Franka sa týkala podpory 

mládeže v regiónoch, na čo odpovedali postupne p. Totka a p. Dobšovič. 

Martin Směřička zástupca z regiónu západ mal otázku na zisky z reklamy a vysielanie TV 

prenosov zo zápasov futsalu, ako príklad uviedol postrehy z Českej republiky. Na otázku 

odpovedal p. Totka a následne aj hostia zo SFZ a taktiež reagoval p. Škorec, ktorý oboznámil 

delegátov Konferencie s projektom, ktorý sa už pripravuje – možnosť vysielania spotov aj 

z futsalu – zo stretnutí extraligy. 

Ján Ploštica mal otázku na hostí zo SFZ ohľadne zmluvy SF a SFZ o spolupráci. Vysvetlenie 

podal p. Sepeši – čo vyplýva pre SFZ po podpise zmluvy (sklad, pranie výstroja, kancelária pre 

futsal v priestoroch SFZ a predovšetkým aká je zodpovednosť SFZ voči reprezentáciám 

futsalu a aké je ich financovanie. Je vytvorené miesto plateného človeka na SFZ – 

koordinátor futsalu, ktoré momentálne nie je obsadené. Do budúcna – perspektívne sa 

počíta aj s väčším aparátom, ktorý sa bude zaoberať futsalom. 

Následne predsedajúci ukončil diskusiu a pred volebným aktom vyhlásil krátku prestávku, po 

ktorej sa ospravedlnili hostia zo SFZ p. Sepeši a p. Lešický z ďalšej účasti na Konferencii SF, 

nakoľko mali ešte ďalšie akcie, na ktorých sa museli zúčastniť. Taktiež sa predsedovi SF 

ospravedlnil 1 delegát z Bratislavy, ktorý následne opustil rokovaciu miestnosť Konferencie 

SF. 

 
Ad 12.) Správa mandátovej komisie  
 
Predseda mandátovej komisie predniesol správu mandátovej komisie kde konštatoval, že 

z pozvaných 40 delegátov s právom hlasovať je prítomných 24 delegátov, čo je 60 % 

a skonštatoval, že Konferencia SF je uznášaniaschopná.  

 
Ad 13.) Voľby predsedu SF, členov VV SF a predsedu RK SF 
 
Predsedajúci odovzdal slovo predsedovi Volebnej komisie, ktorá sa ujala svojej práce. Po 
volebnom akte na pozíciu predsedu SF konštatoval predseda Volebnej komisie, že za 
predsedu SF bol počtom hlasov za 23,  1 delegát odovzdal neplatný hlasovací lístok, zvolený 
p. Juraj Totka.  



 
Po volebnom akte na pozíciu člena VV SF konštatoval predseda Volebnej komisie, že za člena 
VV SF boli zvolení počtom hlasov 21 p. Dušan Dobšovič a počtom hlasov 9 p. Dušan Štaffen.  
Ďalšie poradie – výsledky hlasovania: p. Škorec Vladimír (8 hlasov), p. Nagy Tomáš (6  
hlasov), p. Baltazarovič  Ján (2 hlasy), p. Badura Vladimír (1 hlas), p. Roučka Roman (1 hlas).  
 
Po volebnom akte na pozíciu predsedu Revíznej komisie SF konštatoval predseda Volebnej 
komisie, že za predsedu Revíznej komisie SF bola počtom hlasov 18 zvolená Eva Šustrová; 5 
hlasov dostal Miroslav Berzedy, 1 lístok nebol odovzdaný. 
 
Následne po krátkej prestávke si z nezvolených kandidátov za člena VV SF predseda vybral za 
členov VV SF 2 spolupracovníkov, a to p. Škorca a p. Baltazaroviča. Predseda volebnej 
komisie dal verejne o týchto dvoch členoch VV SF hlasovať, nakoľko podľa nových Stanov 
musí všetkých členov VV SF zvoliť Konferencia SF. Po volebnom akte, kde bol prítomnými 
delegátmi zvolení – počtom hlasov 24 Škorec Vladimír a počtom hlasov 16 Ján Baltazarovič, 8 
sa zdržalo hlasovania. Páni Škorec a Baltazarovič boli týmto zvolení za členov VV SF. Ostatní 
nezvolení kandidáti sa stali v poradí Tomáš Nagy, Roman Roučka, Vladimír Badura 
náhradníkmi na členov VV SF. 
 
Predseda Volebnej komisie konštatoval, že bol riadne zvolený predseda SF, Výkonný výbor SF 
a predseda Revíznej komisie a odovzdal hlasovacie lístky k úschove na sekretariát SF. 
 
Ad 14.) Predloženie návrhu na uznesenie a schválenie uznesenia z konferencie 
 
Predseda návrhovej komisie p. Gál Marián predložil návrh na uznesenie a na schválenie 

uznesenia z Konferencie SF v nasledujúcom znení: 

UZNESENIE z Konferencie SF konanej dňa 01.06.2013 v Dohňanoch. 

Konferencia SF schvaľuje: 

- výmenu bodov 3 a 4 programu Konferencie SF  

- program Konferencie SF 

- zloženie pracovných komisií Konferencie SF (návrhová komisia, mandátová komisia, 

volebná komisia) 

- novelizáciu Rokovacieho poriadku Konferencie SF 

- novelizáciu Volebného poriadku Konferencie SF 

- návrhy na úpravu Stanov SF a nové Stanovy SF 

- na funkciu predsedu SF Juraja Totku 

- zvolených členov VV SF Dušana Dobšoviča, Dušana Štaffena, Vladimíra Škorca, Jána 

Baltazaroviča, Jozefa Hanzela, Lukáša Bereca, Martina Směřičku, Martina Andora 

- náhradníkov do VV SF v nasledovnom poradí: Tomáš Nagy, Roman Roučka, Vladimír 

Badura 

- na funkciu predsedu Revíznej komisie SF Evu Šustrovú 

 

Konferencia SF berie na vedomie: 



- Správy Mandátovej komisie KSF 

- Správu o plnení uznesení z predchádzajúcej Konferencie SF z 28.2.2009 

- Správu o činnosti SF a VV SF za obdobie od poslednej Konferencie SF 

- Správu o hospodárení SF za obdobie od poslednej Konferencie SF 

- Revíznu správu za obdobie od poslednej Konferencie SF 

- Návrh rozpočtu SF na obdobie 2013-2014 

- Štyroch zástupcov regiónov do Revíznej komisie SF: Miroslav Berzedy, Eva Šustrová, 

Gabriel Majerník, Patrik Beer 

 

Konferencia SF ukladá predsedovi SF: 

- Zaregistrovať nové Stanovy SF (T: v zákonom stanovenej lehote) 

- Zabezpečiť zverejnenie Zápisnice z Konferencie, vrátane všetkých správ 

prezentovaných na Konferencii (T: v lehote stanovenej normami SF) 

 

Konferencia SF ukladá VV SF: 

- zahrnúť do činnosti VV SF a ďalších orgánov podnety plynúce z rokovania Konferencie SF (T: 

nepretržite) 

- pokračovať v rokovaniach s predstaviteľmi SFZ ohľadom budúcej úpravy Stanov SF 

s cieľom ďalšieho priblíženia sa Stanovám SFZ so zapracovaním špecifík futsalu, ako aj 

ohľadom rozvoja ďalších oblastí súvisiacich s problematikou futsalu v SR (T: 

nepretržite) 

- zabezpečiť zvýšenie informovanosti členskej základne o dianí v slovenskom futsale (T: 

nepretržite) 

Delegáti Konferencie SF uznesenie jednomyseľne schválili. 

Ad 15.) Záverečný príhovor 
 
Na záver sa k delegátom prihovoril novozvolený predseda SF Totka Juraj, poďakoval 

delegátom za korektný a konštruktívny dialóg počas Konferencie SF, zaželal delegátom 

šťastnú cestu domov a veľa síl pri spoločnej práci v prospech futsalu. Následne požiadal 

novozvolený VV SF o krátke stretnutie. 

Ad 16.) Ukončenie konferencie 
 
Následne  bola konferencia oficiálne ukončená. 

 

V Dohňanoch, 01.06.1013 

Zapísala: Tatiana Mizerová      Overil: Vladimír Škorec 

 



Príloha č. 1 - Správa o plnení uznesenia z poslednej konferencie 

Príloha č. 2 - Správa o činnosti SF a VV SF za obdobie od poslednej konferencie SF 

Príloha č. 3 - Správa o hospodárení SF za obdobie od poslednej konferencie SF 

Príloha č. 4 - Správa revíznej komisie SF za obdobie od poslednej konferencie SF 

Príloha č. 5 - Návrh rozpočtu na nasledujúce obdobie 


